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Het was via een headhuntersbu-
reau dat de Indische dokter Jijo
John vier jaar geleden aankwam
in Zaventem. ‘Where do you go,
sir?’ klonk het op de luchthaven.
‘Menen? That’s a very dangerous
place!’ Dr. John glimlachte eens,
maar liet de woorden van die
luchthavenmedewerker niet aan
zijn hart komen. Hij werd name-
lijk met open armen in het AZ
Delta en in Menen ontvangen. In-
tussen is hij er helemaal ingebur-
gerd: hij spreekt Nederlands en
heeft een uitgebreid netwerk van
vrienden, kennissen en collega’s
uitgebouwd. 

Hoe bevalt het jou hier?
Jijo John: “Het bevalt me hier heel
erg goed. Ik heb me zonder pro-
blemen aangepast: dankzij mijn
collega’s en ook dankzij mijn pa-
tiënten, ouders en kinderen. Dat

ik in een relatief klein ziekenhuis
ben terechtgekomen vind ik ge-
weldig. Artsen, chirurgen, verple-
gers... We vormen samen één
hecht team en communiceren op
een heel vriendschappelijke en
gemoedelijke manier met elkaar.
We zijn ook een bloeiende en
groeiende dienst, het aantal ge-
boorten op de materniteit en het
aantal consultaties op de kinderaf-
deling nemen almaar toe. Er ko-
men ook steeds meer patiënten
van buiten Menen langs, zelfs van
Kortrijk. Dat vinden we uiteraard
super. We zien de toekomst roos-
kleurig tegemoet.”

Waarom ben je niet in India
op zoek gegaan naar werk? 
“In India zijn er heel veel artsen
en misschien wel nog meer artsen
in opleiding. De concurrentie is er
met andere woorden bikkelhard.
Ik was niet van de slimsten (lacht)
en ben daarom in Roemenië gaan
studeren. Ik heb uiteindelijk
twaalf jaar in Roemenië gewoond.
Vervolgens heb ik mijn cv online
geplaatst en voor ik het wist zat ik
op een vliegtuig richting België.”

Sprak je Nederlands toen in
je hier aankwam? 
“Het was in mei dat ik hier aan-
kwam, in juni ben ik gestart als
kinderarts. Ik had dus een maand
de tijd om het Nederlands te le-
ren. (lacht) Het is geen gemakke-
lijke taal, al zeker niet door al die
dialecten. Maar het lukt, al ben ik
nog niet helemaal tevreden. Met
de grammatica heb ik wel wat
moeilijkheden. Ik wil dus nog een
cursus Nederlands gaan volgen
aan de universiteit. Binnen een
jaar of twee misschien.”

Spreek je nog andere talen? 
“Naast de talen die in India ge-
sproken worden, spreek ik Roe-
meens, Frans, Nederlands en een
beetje Arabisch. Waarom Ara-
bisch? Voor mezelf, ik ben heel
leergierig, en omdat er hier in de
regio als gevolg van de vluchtelin-
gencrisis mensen uit Irak, Syrië
en Iran zijn terechtgekomen. Zij
spreken Arabisch en voor hen is
het een geruststelling om bij een
arts die hun taal spreekt langs te
kunnen gaan. Taal is een cruciale
factor in het inburgeringsproces
van een immigrant. Ook veel Roe-

menen hebben al de weg naar on-
ze campus gevonden, ook al om-
dat ze hier in hun moedertaal
kunnen communiceren.”

Waarom ben je kinderarts ge-
worden?
“Tijdens mijn opleiding was er
een professor die mij enorm intri-
geerde. Hij heeft mijn interesse
in kinderziekten aangewakkerd
en zo ben ik voor die specialisatie
gegaan.” 

Wat is het geheim van een
goede kinderarts? 
“Ik start een consultatie nooit of te
nimmer met een onderzoek op de
tafel. Ik maak eerst contact met
het kind en met de ouders. Vraag
hen om rustig plaats te nemen en
om hun verhaal te doen. Pas dan
vraag ik aan het kind om zich om
te kleden en plaats te nemen op
de onderzoekstafel.”

Heb je zelf kinderen? 

“Neen, ik weet niet of ik er wil, dat
zal de toekomst wel uitwijzen.
Een collega zei me ooit: ‘een goe-
de psychiater is zelf een beetje gek
en een goede pediater is zelf een
beetje kind’. Ik kan me helemaal
in die uitspraak vinden (lacht). Ik
voel me dus zelf nog een beetje
kind. Ik ben ook heel blij dat ik
voor deze specialisatie heb geko-
zen, ik zou het moeilijk vinden
om met volwassenen te werken.
Geef mij maar kinderen, abso-
luut.”

Welke kinderziekten komen
er tegenwoordig heel fre-
quent voor? 
“Dat is afhankelijk van de leef-
tijdsgroep: bij pasgeborenen zien
we vaak problemen met de voe-
ding. In de winter – kinderziekten
zijn heel erg seizoensgebonden –
zijn het problemen met de lucht-
wegen en gastro-intestinale ziek-
ten, zoals buikgriep. Een algeme-
ne trend is dat almaar meer kin-
deren last hebben van allergieën.”

Hoe oud zijn de kinderen die
bij jou op consultatie komen
gemiddeld? 
“Zo’n 75 à 80 procent zijn kinde-
ren jonger dan vijf. Kinderen ou-
der dan vijf gaan meestal bij de
huisarts langs. Ik vind het gewel-

dig om met zulke jonge kinderen
te mogen en te kunnen werken.”

Wil je een specialisatie vol-
gen? 
“Absoluut. Ik wil mij heel graag
verdiepen in kinderlongziekten.
Die komen heel frequent voor. Ik
wil er meer over weten. Maar voor
ik die studies aanvat, wil ik mijn
Nederlands bijschaven (lacht).”

Je naam ‘John’ doet niet met-
een vermoeden dat je van In-
dia afkomstig bent.
“Ik kom uit een katholieke fami-
lie, vandaar mijn familienaam
John. Of ik mijn ouders mis? Dat
valt goed mee. We praten bijna
dagelijks met elkaar, door alle
communicatiemogelijkheden
kost dat tegenwoordig geen moei-
te. Mijn ouders hebben mijn
broer en ik nooit tegengehouden
om de wereld te zien. Ik ben op
18-jarige leeftijd naar Roemenië
verhuisd. Mijn broer woont nu in
Dubai. Ik voel mij op en top we-
reldburger. Reizen is mijn hobby.
Ik keer wel heel regelmatig, ver-
schillende keren per jaar zelfs, te-
rug naar India. Volgende week
bijvoorbeeld. De laatste keer dat ik
naar India reisde was met enkele
van mijn collega’s, we hebben er
een prachtige rondreis gemaakt.”

“Een goede pediater is 
zelf nog een beetje kind” 
JIJO JOHN UIT INDIA WERKT ALS 

PEDIATER IN HET AZ DELTA IN MENEN 

MENEN q Het was in mei 2012 dat dokter Jijo John
uit India in het AZ Delta in Menen aankwam. Intus-
sen werkt hij er vier jaar als kinderarts en is hij er
naar eigen zeggen helemaal ingeburgerd. “Ik ben hier
met open armen ontvangen”, vertelt dokter John en-
thousiast.

“Taal is een cruciale

factor in het inbur-

geringsproces van

een immigrant”

Dokter Jijo John woont in Menen, maar reist meerdere keren per jaar naar zijn thuisland India. (Foto Eline Desmet)

PRIVÉ

Dr. Jijo John is 36 en afkomstig

uit India. Hij heeft een broer

die in Dubai woont. Hij reist

verschillende keren per jaar

naar India om er zijn ouders te

bezoeken. Dr. John woont in

Menen. 

OPLEIDING

Hij volgde geneeskunde en

vervolgens een specialisatie tot

kinderarts aan een universiteit

in Roemenië.

Sinds begin dit jaar volgt dr.

John een opleiding om Ara-

bisch te leren spreken en

schrijven, hij volgt die opleiding

in Roubaix. 

LOOPBAAN

Sinds 2012 is dr. Jijo John als

kinderarts aan de slag in het

AZ Delta Menen. 

VRIJE TIJD

Reizen is zijn hobby. 
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